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CONSILIUL LOCAL GIURGIU 
 

 

 

 

 

P R O C E S  - V E R B A L 
încheiat astăzi, 15 iunie  2015, 

 în şedinţa extraordinară a Consiliului Local 

 
 

 Lucrările şedinţei încep la ora 10
00

 în prezenţa a 13 consilieri din numărul total al 

membrilor Consiliului. 

 Prin Dispoziţia nr.1175 din 11 iunie 2015 consilierii au fost invitaţi la şedinţa 

extraordinară a Consiliului local din data 15 iunie 2015, ora 10
00

, care are loc în sala de 

şedinţe proprie din strada Bucureşti, nr.49-51. 

  

Prezenţi:  

       

1. Oprişan Gigi 

2. Cartojan Dan Liviu 

3. Dinu Ionel 

4. Ciulacu Mirela 

5. Badea Ionuţ 

6. Preda Petronela Daniela 

7. Bălănean Viorel  

8. Gărgărea Dumitru 

9. Popazu Liviu 

10. Măroiu Marian 

11. Spoială Slav Gheorghe 

12. Velicu Florian 

13. Vladu Alexandru 

14. Ciobanu George Daniel 

 

Absenţi: 

1. Dinu Cristina Elena 

2. Pârlea Victor Constantin 

3. Cioacă Ionuţ 

4. Ilie Clement 

5. Gâdea Gheorghe 

6. Truică Liliana 

7. Cepraga Cornel Sorin 

 

Preşedinte de şedinţă este domnul Dinu Ionel, ales prin H.C.L. nr.212 din 28  mai 

2015. 
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Domnul consilier Dinu Ionel: Bună ziua şi bine aţi venit! 

Domnul secretar Roşu Petre: Sunt prezenţi 13 consilieri, şedinţa este constituită 

legal. Nu este pentru cvorumul de două treimi. Domnul primar are de făcut precizări. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Avem 4 puncte pe ordinea de zi. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Vreau să fac o modificare. Domnilor consilieri, dat 

fiind faptul că la punctul 4 de pe ordinea de zi - aprobarea Organigramei şi a Statului de 

Funcţii ale Direcţiei Poliţiei Locale a Municipiului Giurgiu, prin reorganizare – nu avem 

încă avizul A.N.F.P.-ului, eu zic, şi vă rog să scoatem de pe ordinea de zi acest punct. 

Urmând să fie aprobat la următoarea şedinţă, în funcţie de cum ne va veni acest aviz. O să 

vreau la sfârşit să vă aduc în discuţie acest punct pentru că au fost foarte multe discuţii în 

perioada aceasta, au fost foarte multe probleme şi vreau să le clarificăm şi pentru dvs. să 

le aveţi clare, dar şi pentru locuitorii oraşului să aibă clar de ce este nevoie de această 

reorganizare, cum se va face şi care sunt criteriile de titularizare a celor care vor rămâne. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Eventual să fie discutat acest punct într-o 

şedinţă ordinară. 

Domnul primar Barbu Nicolae: În primul rând trebuie să avem punctul de vedere 

al A.N.F.P.-ului. De ce era nevoie, o să vă explic şi de ce era nevoie în extraordinară. De 

ce a fost nevoie. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Aţi luat la cunoştinţă dorinţa domnului primar. Avem 

pe ordinea de zi doar 3 puncte. Supun la vot ordinea de zi. Cine este pentru? 13 voturi 

pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 1: proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii Acordului de 

parteneriat între Asociaţia „Viaţă fără Violenţă” şi Municipiul Giurgiu 
 

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Nu am avut posibilitatea să ţinem 

şedinţa. Dar, nu e obligatoriu. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Oprişan Gigi:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Daţi-mi voie domnule preşedinte, să vă explic 

acest proiect. Normal, ar fi trebuit să intre în şedinţa ordinară de luna trecută. Dar, pentru 

faptul că nu am avut sursele financiare necesare, în şedinţa ordinară din luna mai s-a 

aprobat bugetul pentru activităţi sociale, culturale, de învăţământ şi sprijine financiare. 

Acest acord de parteneriat vine în urma acţiunii pe care Asociaţia „Viaţă fără Violenţă” 

care este patronată de Consiliul Superior al Magistraturii şi în această asociere sunt foarte 

mulţi reprezentanţi din justiţie, vine să conştientizeze tinerii şi să-i pregătească pentru 

problemele care apar în viaţă.  

A venit şi doamna consilier Preda Petronela Daniela – ora 10
13

. 

Nu ştiu câţi dintre dvs. ştiaţi, şi pentru mine la vremea respectivă a fost o noutate – 

răspunderea penală începe la 14 ani. Poate mulţi dintre noi ştiam că la 16 ani începe 
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această răspundere penală. Ea pleacă de la o vârstă foarte fragedă şi atunci nu ne este 

indiferent cum ne pregătim copii, să nu cadă în această capcană a vieţii. Poate pentru ei 

anumite lucruri par în joacă, poate lucruri care nu-şi au o importanţă sau o repercusiune 

aşa de tragică, dar sunt cazuri în care şi viaţa a demonstrat că de la o joacă s-a ajuns la 

probleme de natură penală şi viitorul şi viaţa unor copii au stat sub semnul incertitudinii 

sau s-a modificat radical din acel moment.  

Această asociaţie care are ca preşedinte pe un avocat şi vă spuneam că este sub 

patronajul şi sub finanţarea privată a membrilor din Consiliul Superior al Magistraturii, a 

derulat în municipiul Giurgiu şi în alte judeţe o acţiune avânt motto-ul „Viaţă fără 

Violenţă” privind combaterea violenţei în şcoli. Noi ne-am angajat verbal la vremea 

respectivă ca pentru cei 36 de tineri din 160 care au participat la acest concurs şi la 

această acţiune, pentru cei 36 care au fost declaraţi câştigători din municipiul Giurgiu, să-

i susţinem financiar cu o primă, cu un cadou, cu o formă de cointeresare. Acest lucru se 

întâmplă cu toţi elevii din celelalte oraşe participante. Miercuri sau joi, dacă nu mă înşel, 

joi, pe 18 are loc la Palatul Copiilor şi Tinerilor sau cum s-o numi, că era şi al şoimilor 

patriei, Palatul Copiilor din Bucureşti, această festivitate de premiere. Şi deja eram într-o 

culpă pentru că noi am spus şi am participat la acest concurs şi la această acţiune, dar nu 

mai aveam fondurile necesare. De aceea, am considerat că este de competenţa unei 

şedinţe extraordinare având şi urgenţa necesară  să asigurăm sursele financiare pentru 

aceşti copii. 

Totodată, am luat exemplul municipiului Bucureşti, în care s-au editat broşuri 

pentru copii şi noi am zis să mergem un pic mai departe şi să facem, şi împreună cu 

domnul inspector şef – domnul Gigi Oprişan, ca în orele de dirigenţie să aibă tinerii nişte 

broşuri în care să se studieze foarte simplu şi pe înţelesul lor, care sunt capacanele 

legislative pentru unele fapte şi cum poate să preîntâmpine şi să nu facă acele fapte 

nelegale, să prevină. Şi zicem noi, că această broşură care se va edita până la începerea 

anului şcolar să fie destinată tinerilor, copiilor de la clasa a VII-a în sus. Nu! Până în clasa 

a VII-a, iar o broşură cu lucruri pe înţelesul părinţilor să fie adresată şi acestora pentru că 

e bine ca şi părintele să ştie. Şi prin discuţiile care le are cu copilul acasă, să-i spună că 

aceste lucruri nu trebuie să le facă şi din ce cauză să nu le facă. 

Drept urmare, vă rog să fiţi de acord cu aprobarea acestui, încheierea acestui acord 

de parteneriat între Asociaţia „Viaţă fără Violenţă” şi municipiul Giurgiu şi să aprobaţi 

suma de 19 mii lei pentru aceste acţiuni. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 14 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

Domnul secretar Roşu Petre: În acest moment suntem 14. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Vreau să vă anunţ că din acest moment suntem 

statutari cu privire şi la celelalte puncte de pe ordinea de zi, deci putem intra în dezbatere. 
 

Punctul 2: proiect de hotărâre privind reglementarea situaţiei juridice a unui 

teren situat în intravilanul Municipiului Giurgiu 
 

Domnul consilier Dinu Ionel: Discuţii?  

Domnul primar Barbu Nicolae: Este vorba despre terenul care este în jurul 

teatrului, dacă nu mă înşel, şi în jurul Consiliului Judeţean. Consiliul Judeţean are două 
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investiţii: una, a clădirii aparţinând Consiliului Judeţean şi una a Teatrului Tudor Vianu. 

Dacă la Tudor Vianu v-am explicat de ce este necesar să le dăm în administrare, să 

stabilim statutul juridic al terenului din jurul teatrului şi să-l dăm în administrare. La 

Consiliul Judeţean este o situaţie mai specială. Dumnealor le-a fost dat prin Hotărâre de 

Guvern, clădirea şi 1200 de metri suprafaţă de teren, numai că din măsurători clădirea are 

1600 de metri amprenta la sol. Drept urmare, vreo 400 de metri stau pe terenul Primăriei. 

Au fost discuţii cu Consiliul Judeţean vis-a-vis de realizarea unui schimb de teren. Ştiţi că 

noi am dat o hotărâre în acest sens, să cedăm sau să facem un schimb de teren între 

Consiliul Judeţean. Dumnealor să ne dea terenul vis-a-vis de spital, iar noi să le dăm 5000 

de metri unde este Casa Tineretului, ca să-şi reîntregească suprafaţa pe care Consiliul 

Judeţean o are acolo. La vremea respectivă noi am aprobat-o. În Consiliul Judeţean s-a 

tergiversat. În acest moment, zicem că este interesul dumnealor pentru a-şi reglementa 

situaţia clădirii şi a terenului din jurul Consiliului Judeţean. Noi constatăm dreptul de 

proprietate astăzi, statutul juridic al terenului din jurul Consiliului Judeţean şi din jurul 

teatrului şi le dăm dreptul de administrare, urmând ca într-un viitor apropiat să facem o 

hotărâre de Consiliu pe baza unei evaluări a celor două terenuri şi să facem un schimb de 

teren în echivalent valoric între Consiliul Judeţean şi municipalitate pentru a-şi face ei 

obiectivele de investiţii, fiecare dintre cele două entităţi. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Alte discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 14 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 

 

Punctul 3: proiect de hotărâre privind aprobarea transmiterii în administrarea 

Consiliului Judeţean Giurgiu a unor suprafeţe de teren şi constituirea dreptului 

de superficie asupra unui teren, situate în intravilanul Municipiului Giurgiu 
 

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot proiectul 

de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 14 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 4: proiect de hotărâre privind aprobarea Organigramei şi a Statului de 

Funcţii ale Direcţiei Poliţiei Locale a Municipiului Giurgiu, prin reorganizare – 
s-a retras 

 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule preşedinte, dacă îmi permiteţi să explic 

punctul 4. Exact ce vă spuneam doamna consilier, de ce a fost nevoie să-l scoatem de pe 

ordinea de zi, v-am spus. De ce a fost nevoie să-l introducem pe ordinea de zi aş vrea să 

vă spun în acest moment.  

În luna aprilie, Primăria municipiului Giurgiu a primit de la Instituţia Prefectului, 

de la M.D.R.A.P. prin Instituţia Prefectului, încadrarea şi conform Ordonanţei 63/2010 

privind încadrarea în numărul de posturi stabilit pe unitatea administrativ teritorială pe 

anul 2015. Şi ni se spune exact câte posturi putem avea maxim pe instituţia Primăriei, 

toate deconcentratele Primăriei, toate direcţiile Primăriei. Direcţia de Evidenţă a 
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Populaţiei – numărul de persoane: 18, Direcţia Poliţiei Locale – numărul de persoane: 70 

şi apoi pentru implementarea proiectelor cu finanţare europeană: 8 persoane maxim care 

pot beneficia şi de anumite drepturi. 

Având în vedere această adresă şi ştiind că Poliţia Locală are în organigramă 99 de 

persoane şi existau discuţii vis-a-vis de încadrarea pe funcţia de poliţist local, se spunea 

că poliţişti locali sunt doar funcţionarii publici şi celelalte persoane contractuale nu fac 

parte din categoria poliţiştilor locali şi aşa mai departe. 

Începând cu 01 mai a intrat în vigoare Ordonanţa nr.2 privind modificarea Legii 

155 cu aprobarea normei de hrană şi atunci conform acelei ordonanţe, toţi 99 sau aproape 

toţi 99 de persoane erau încadraţi ca şi poliţişti locali, cu statut de poliţist local. Deci, nu 

se mai făcea, eu ştiu, discuţii vis-a-vis de funcţionar public poliţist local – funcţionar 

contractual poliţist local. Văzând această adresă am făcut la începutul lunii mai către 

Ministerul Dezvoltării, M.D.R.A.P. şi Instituţia Prefectului, precizări, clarificări, să ne 

spună ce intră în această categorie pentru a nu încălca legea şi lucrul cel mai rău, de a nu 

angaja mai mult decât ne permite legea şi de a asigura fond de salarii şi a asigura norma 

de hrană, ca după aceea să fim în culpă noi ca Primărie, să ne îndreptăm împotriva 

persoanei respective sau mai rău, persoanele vinovate din Primărie să plătească aceşti 

bani. 

 Şi aş vrea să vă spun că am primit în 25 mai adresă de la M.D.R.A.P. prin  

Instituţia Prefectului în care spune aşa:  

„Ca urmare a adresei dvs. prin care ne solicitaţi lămuriri privind includerea 

structurii poliţiei locale numărul maxim de posturi vă comunicăm următoarele: stabilirea 

numărului maxim de posturi s-a realizat conform Ordonanţei 63/2010 cu modificări şi nu 

ştiu ce, la art.13 din Ordonanţa de Urgenţă 2/2015 prevede că numărul maxim de posturi 

stabilit pentru anul 2014 potrivit punctului 1 din procedura de stabilire a numărului 

maxim de posturi ce pot fi încadrate la nivelul UAT-urilor, cu excepţia celor din cadrul 

capitolelor bugetare învăţământ, asigurări de asistenţă socială, finanţate din bugetele 

locale, precum şi din capitolul bugetar sănătate, indiferent de sursa de finanţare prevăzută 

se menţin până la 31 decembrie 2015.” 

A venit şi domnul consilier Cepraga Sorin Cornel – ora 10
24

. 

Deci, ce am avut stabilit la 2014, ei ne spun că se menţin şi la 2015. 

„În ceea ce priveşte numărul maxim de posturi stabilit pentru anul 2015 pentru 

capitolul Evidenţa Persoanelor şi Poliţia Locală, se va lua în calcul populaţia comunicată 

de Institutul Naţional de Statistică la 01.01.2014. La data de 01.01.2011 a intrat în 

vigoare Legea Poliţiei Locale 155, conform căreia structura Poliţiei Locale se organizează 

prin Poliţie Locală prin preluarea altor compartimente din aparatul de specialitate al 

primarului având atribuţii stabilite la capitolul 3, al legii 155.  

Având în vedere cele de mai sus, vă comunicăm faptul că numărul maxim de 

posturi pentru Poliţia Locală este cel stabilit prin Ordonanţa de Urgenţă a Guvernului 

nr.63/2010 pentru modificarea şi completarea unor acte normative, precum şi alte măsuri 

financiare aprobate cu modificări şi completări prin Legea 13/2011 cu modificările şi 

completările ulterioare şi include toate posturile aprobate pentru desfăşurarea activităţilor 

Poliţiei Locale, inclusiv posturile aferente următoarelor structuri ale Poliţiei Locale: 

aparat administrativ, pază şi circulaţia pe drumurile publice. 
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Cu stimă, secretar de stat”. 

Deci, sunt precizări clare în care ni se spune că în cadrul structurii Poliţiei Locale 

intră tot personalul Poliţiei Locale. Deci, nu mai discutăm de funcţionari publici poliţişti 

locali şi funcţionari contractuali poliţişti locali, ci Poliţie Locală- întreaga structură. Drept 

urmare, am preluat şi am discutat şi cu conducerea Poliţiei Locale şi cu structuri din 

cadrul Primăriei, şi cu domnul secretar şi cu cei din Compartimentul Resurse Umane din 

Primărie şi am preluat organigrama veche a Poliţiei Locale şi fără să desfiinţăm nici o 

structură a Poliţiei Locale am făcut modificări în cadrul structurilor respective: pază şi 

ordine publică, asigurarea siguranţei cetăţeanului, circulaţie şi apoi structurile de 

comercial, cei de la inspecţia în construcţii şi toate funcţiile. Sunt foarte multe, că Poliţia 

Locală are foarte multe atribuţiuni acum, după noua lege. 

Am stabilit doar la nivel de organigramă, nu ne-am uitat x, y. Din fiecare 

compartiment va pleca una, două persoane. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Pe ce criterii? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Strict, fără nici un criteriu. S-a făcut o modificare a 

numărului de persoane, pentru că dacă faci nişte criterii la început o să excluzi din start. 

După această modificare de organigramă toate persoanele din cadrul instituţiei sau din 

cadrul Direcţiei Poliţiei Locale vor da examen. Acum, o parte din aceştia, conform 

statului de funcţii şi dacă nu mai există în cadrul Poliţiei Locale care să aibe acelaşi nivel 

profesional, adică: referent, consilier superior, consilier, eu ştiu de care, debutant, 

principal. Ei vor da examen în funcţie de posturile care le au. 

Astăzi am avut o discuţie şi nu am considerat-o corectă cum s-a pus problema, cu 

Sindicatul PRO LEX la care este afilat Sindicatul de la Poliţia Locală. La ora 9
00

, eu am 

convocat administrativ toţi membrii Poliţiei, toţi funcţionarii, toţi membrii Poliţiei Locale 

în sala de instruire şi de şedinţe din cadrul Poliţiei Locale, să le explic aceste lucruri. Am 

vrut să audă, ştiam că se prelungeşte, că nu putem, că nu avem avizul de la A.N.F.P. şi 

atunci am zis să le explic care sunt condiţiile. Se va da examen, nu va fi nimeni din cadrul 

Poliţiei Locale în structura de control şi de examinare. Va fi de A.N.F.P., va fi de la 

Instituţia Prefectului, poate de la Direcţia Finanţelor, din Primărie, fără să includem nici o 

persoană din cadrul Poliţiei Locale, tocmai ca să nu creem acele suspiciuni.  

S-a auzit prin oraş că s-a făcut lista lui Ciobanu, că s-a făcut lista lui Penciu, că s-a 

făcut lista primarului, că s-a făcut lista viceprimarilor, că s-a făcut. Toată lumea făcea 

liste, că aşa este oraşul ăsta. Eu le-am transmis astăzi un singur lucru, după ce am trecut 

peste un incident care n-am crezut, că la o structură pe care noi o considerăm să apere 

ordinea şi liniştea în oraş, se putea întâmpla la Poliţia Locală îndemnaţi de aşa numiţii 

lideri de sindicat care calcă în picioare orice regulă de funcţionare. Pentru că eu la ora 9 

fără un minut am fost în curtea Poliţiei Locale, dânşii erau în curte şi discutau cu cei de la      

PRO LEX, cu liderul de sindicat de la  PRO LEX. I-am rugat să poftească în sala de 

şedinţe ca să le transmit ceva. Am stat 5 minute şi erau încă în stradă şi am zis că nu mi se 

pare normal şi nu este corect din partea dvs., ca structură care trebuie să apere ordinea şi 

disciplina în oraş, dvs. să încălcaţi disciplina. Faceţi  vreun protest spontan? Nu. Şi atunci 

de ce nu veniţi în sală? Păi ne-a spus domnul lider că mai are ceva să ne spună. Păi, 

domnilor, dacă nu respectăm o instituţie a primarului, dacă nu respectăm o ordine, mai 

ales la Poliţia Locală. Despre ce mai vorbim? După aceea au venit în sală şi am discutat. 
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Şi le-am transmis ceea ce vreau să vă transmit şi dvs. şi ceea ce vreau să audă şi 

cetăţenii oraşului. La acest concurs pentru a nu exista suspiciuni şi a nu transforma 

concursul de la Poliţia Locală într-un concurs echivalent cu cel de la I.S.U. din urmă cu 

4-5 ani, eu voi face o adresă la D.G.A. la Giurgiu, să le spun să aibă în calcul că pot 

exista forme de intervenţie şi să verifice tot. Pentru că vreau corectitudine! Nu vreau să se 

mai transmită că ţine primarul 7 inşi la Poliţia Locală, că ţine  directorul pe nu ştiu cine şi 

l-a dat afară pe nu ştiu cine. Deci, vreau să fie corectitudine şi vreau să nu mai avem acea 

suspiciune de intervenţie. Că ţine-mi-l şi mie pe acela, că  şi acela e băiat bun, că vezi la 

examen ce faci. Având această presiune şi comisia de examinare, eu zic că va fi corectă şi 

nu va exista cel mai mic, eu ştiu, cea mai mică suspiciune vis-a-vis de corectitudinea 

acestui examen, tocmai ca să preîntâmpinăm aceste stări de fapt. 

Au mai fost discuţii cu cei de la sindicat. Dumnealor au încercat cu o televiziune a  

Sindicatului PRO LEX , cu domnul şef de sindicat de la PRO LEX, să intre în Consiliu, 

să vină, că e publică şi că vor să transmită ceva. Ştiind că va fi scoasă de pe ordinea de zi 

nu-şi avea rostul o discuţie, a intra cu…. 

Eu zic că regulile şi lucrurile sunt clare: de ce a fost nevoie de această hotărâre de 

Consiliu, de modificare a organigramei. Acum v-am explicat şi de ce a fost nevoie în 

extraordinară, pentru că din acest moment toată procedura durează. Dumnealor sunt 

beneficiari de drepturi salariale,  dumnealor sunt beneficiari de  normă de hrană, ori şi pe 

această perioadă noi trebuie să plătim. Dacă tergiversăm şi lăsăm până la sfârşitul lunii 

până o aprobăm, mai stăm o lună până anunţăm concursul, toată perioada aceasta nu este 

benefică până la urmă pentru partea financiară din această modificare de organigramă. 

Drept urmare, şi la un eventual control putem să spunem de ce am luat decizia, de ce am 

avut şi o extraordinară, am aşteptat avizul A.N.F.P.-ului. Deci, noi am luat măsurile 

gradual şi nu le-am lăsat de la sine şi le-am întârziat.                                                                                                                                              

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Care este diferenţa domnule primar, 

între numărul de angajaţi şi … 

Domnul primar Barbu Nicolae: 29 de persoane. Sunt 99 în acest moment. Conform 

recensământului suntem 66 de mii de persoane în municipiul Giurgiu, unu la mie, 

conform normei de reprezentare avem 66 de poliţişti locali plus 4 funcţii de conducere. 

Deci, 70 maxim. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: O să crească natalitatea ca urmare a creşterii 

alocaţiei. 

Domnul consilier Dinu Ionel:  Mai are cineva ceva de spus? La subiectul acesta 

vreau să spun şi eu câteva lucruri. Imediat domnule Velicu, cu mare drag o să vă dau 

cuvântul. Aşa cum, de fapt eu am afirmat în presa locală vis-a-vis de, am abordat 

subiectul în presa locală pe acest punct fierbinte după ordinea de zi. Am ascultat cu 

atenţie mare punctul de vedere dat de Ministerul Dezvoltării, trimis Consiliului Local 

Giurgiu prin vocea domnului primar, dar am nişte nelămuriri şi tocmai de asta vreau să 

intrăm într-o dezbatere şi să pregătim foarte bine acest punct care va fi ulterior pus pe 

ordinea de zi, ca să ştim de unde plecăm. Eu ştiu că 273 era legea care dădea posibilitatea 

Poliţiei Comunitare să funcţioneze, prin acea ordonanaţă 63 care de fapt stabilea numărul 

de poliţişti la numărul de locuitori.  
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Stimaţi domni şi stimaţi colegi ai mei, consilierii locali şi domnul primar şi domnii 

viceprimari, 155 abrogă tot. Rupe! A rupt tot 155! Nu mai rămâne în vigoare ceea ce a 

spus 63, O.G.-ul şi ce a spus 273. Fiindcă 155 modifică Poliţia Comunitară şi-i dă 

prerogativ de Poliţie Locală. Eu, personal nu vreau să schimb nici un destin al nici unui 

om din acest municipiu şi nu vreau la rândul nostru, ca destinele noastre să fie schimbate 

de oameni, ca oamenii să aibă o atitudine faţă de Consiliul Local agresivă, cât şi faţă de 

executivul Primăriei. Trebuie să avem foarte mare înţelepciune şi foarte mare 

discernământ ce hotărâre vom lua fiindcă punem în posibilitate oameni să plece, să nu 

mai aibă loc de muncă, oameni care astăzi au credite la bănci şi vor să-şi crească copii 

într-un mod normal. Noi trebuie să creem locuri de muncă. E bine că s-a amânat acest 

punct de pe ordinea de zi fiindcă îl voi studia cu mare atenţie şi de abia aştept şi răspunsul 

de la A.N.F.P.. Părerea mea e că trebuie să gândim foarte, foarte bine. 

Vis-a-vis de afirmaţiile domnului primar că va anunţa D.G.A.-ul, nu e nici un fel 

de problemă, că oricum era el cu ochii pe noi, nu asta era problema. Vrem să punem în 

situaţia ca unii poliţişti să dea un examen pe partea fizică, pe partea sportivă. Eu vreau să 

vă spun că aici intervine partea de discriminare, că nu putem ca unul tânăr de 20 de ani, 

deja nu se mai potriveşte cu un bătrân la de 50 de ani.  

Domnul primar Barbu Nicolae: Există barem pe fiecare vârstă. Nu-i bătrân. 

Domnul consilier Dinu Ionel:  E foarte bătrân! Eu mă simt foarte bătrân. Să ştiţi! 

De ce? Fiindcă nu pot în acest moment să mă pun cu un sportiv actual care are 20 şi ceva 

de ani şi eu am 50 şi ceva de ani. Dacă mai puteam, mai jucam fotbal şi astăzi, dar partea 

fizică m-a determinat ca să mă retrag. 

Cine mai vrea să ia cuvântul? Domnul Velicu, da? 

Domnul consilier Velicu Florian:  Nu. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Am primit vineri la ora 13
22

, s-a primit la 

registratura Primăriei, a intrat la mapă, astăzi de dimineaţă  a venit să-i dăm avizul. 

Ne spune aici: „Prin prezenta vă rugăm să autorizaţi un miting de protest de la 

Sindicatul PRO LEX, afiliat Sindicatului Naţional Meridian. Către Primărie, domnule 

primar, prin prezenta vă rugăm să autorizaţi un miting de protest ce va fi organizat 

subcrisul în data de 15, orele 10
00

-13
00

, în localitatea Giurgiu, în faţa Primăriei, pe latura 

bulevardul Bucureşti. La miting va participa aproximativ 60 de persoane din cadrul 

Poliţiei Locale Giurgiu. Afluirea se va face în mod organizat la sediul Poliţiei către, nu 

ştiu ce, defluirea se va face individual. O delegaţie a protestatarilor formată din 4-5 

persoane şi însoţită de televiziunea sindicatului şi a angajaţilor Poliţiei Locale, va intra în 

sediul Primăriei în încercarea de a discuta cu domnul primar.” Păi, nu a fost nevoie că m-

am dus eu la ei. Era programată de dinainte de a stabili, eu am programat miercuri. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Trebuie să le daţi un răspuns.  

Domnul primar Barbu Nicolae: Păi, nu, că am fost astăzi eu, direct acolo. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: În scris. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Iar a doua este către Consiliul Local. O să vi-l dau 

la mapă. Ştiind că nu se ţine pe ordinea de zi nici nu v-am dat-o. E tot la aceeaşi oră şi ne 

dau dânşii anumite idei, cum ar trebui să facem. Una din idei şi eu v-o transmit acum ca 

s-o ştiţi: s-a spus să nu ţinem cont de avizul A.N.F.P.-ului, Consiliul local poate să ia 

decizie şi peste avizul A.N.F.P.-ului privind asta. Şi eu am zis: dacă dvs. credeţi că puteţi 
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convinge consilierii să încalce legea. Este decizia dumnealor! Dar până la urmă Consiliul 

Local nu este o entitate. Este o entitate formată din oameni şi oamenii votează după cum 

consideră dumnealor că este legal în primul rând, şi că este oportun şi necesar.  

Am vrut să vă aduc la cunoştinţă şi aceste adrese. Oricum, adresa aceea privind 

reorganizarea şi ideile pe care ni le transmite sindicatul o s-o aveţi la mapă când se va 

discuta într-o şedinţă viitoare. În momentul în care vom avea avizul A.N.F.P.-ului vom 

face o şedinţă extraordinară. Am o rugăminte: la mapă aveţi materialul, puteţi să-l 

studiaţi. Deci, nu trebuie să mai aşteptăm încă, să spunem că nu am studiat materialul că 

ni l-aţi dat acum. Materialul există. Drept urmare, îl aveţi pe IPD-urile dvs., îl aveţi la 

mapă, alt material nu va mai fi. Decât va fi o hârtie cu avizul A.N.F.P.-ului cu garantarea 

legalităţii şi eu ştiu, faptului că se încadrează în prevederile legale privind personalul 

contractual, personalul funcţii publice şi aşa mai departe. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Să ni se comunice şi nouă, în timp util, 

răspunsul A.N.F.P.-ului. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Îl veţi avea la mapă imediat. A.N.F.P.-ul va spune 

da sau nu, sau va spune modificaţi aici şi aici, atât. Avizează sau nu avizează. Materialul 

şedinţei îl aveţi aici, adică ce posturi se desfiinţează, cum se desfiinţează şi o să am o 

rugăminte la Direcţia de Administraţie Publică. Vă rog să puneţi la mapă şi organigrama 

veche şi organigrama nouă şi statul de funcţii vechi şi cel nou. Să scanaţi, să nu caute 

consilierii în decembrie 2014 când s-a făcut sau nu mai ştiu când am avut noi. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Domnule primar, noi, angajările le-am 

avut în decembrie anul trecut. Nu? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu angajări. Angăjările le-am avut în 2012 şi 

2013. În 2014 la sfârşit am redus de la 121 la 99 pentru că şi atunci am avut o suspiciune 

privind încadrarea cu personal, dar am zis, asta este, nu ştim. Acum avem clar, expres 

spus, se încadrează atât. Acum facem o diminuare de la 99 la 70. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Cu fondul de salarii care s-a plătit 

integral… 

Domnul primar Barbu Nicolae: Ce s-a plătit, s-a plătit! Că până la urmă oamenii 

aceştia au muncit. Problema se pune să nu intrăm în culpă de aici încolo. Noi am mers 

pe… Nu fiţi mai catolic decât Papa! Că până la urmă adresa acum o avem, pe 25.05.2015, 

în care ni se spune clarificări la punct. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Legislaţia există din 2010. 

Domnul consilier Dinu Ionel:  Vă mulţumesc! Declar şedinţa închisă! 
 

Şedinţa se încheie la ora 10
43

. 
 

  

 P R E Ş E D I N T E, 
 

                  Dinu Ionel                          SECRETAR, 
 

              Roşu Petre                 ÎNTOCMIT, 
 

                                 Stanciu Violeta 

 


